



## Rawatan - rambut penjagaan - OPTIMA-COSMEDI

### LINE PEMBINAAN SEMULA



**Optima**  
LINEA ATTIVA NATURALE

✉ [bbazar@globalife.com](mailto:bbazar@globalife.com)  
☎ +39 0331 1706328

### LINE PEMBINAAN SEMULA

program 4-langkah untuk membina semula rambut dari dalam, terima kasih kepada kesan dan faedah daripada keratin semula jadi. Serangan ke atas rambut dengan rawatan kimia, radiasi UV dan pencemaran alam sekitar, mengurangkan secara beransur-ansur meninggalkan rambut Keratin lemah dan rapuh. Diperkaya dengan keratin diekstrak daripada bulu kasmir, rawatan membina semula dan menguatkan kawasan yang rosak rambut memberi sekali lagi, mencipta kekuatan infrastruktur dan keanjalan. Ia juga menghalang rambut ikal dan bercabang memberi keindahan semua panjang.

#### **SYAMPU PEMBINAAN SEMULA**

Syampu ini adalah langkah pertama kapilari proses pembinaaan semula. Formula yang kaya dengan lembut panjang memberi makan mereka serta-merta menghapuskan keriting halus dengan tindakan anti -statik yang kuat.  
pakej :. botol 250 ml dan 1000

#### **PEMBINAAN SEMULA MASK**

Topeng intensif adalah langkah kedua dalam proses membina semula kapilari. Krim yang kaya membina semula dan menguatkan rambut keriting dan rosak. Detangles dan menghapuskan keriting halus meninggalkan panjang lembut dan berkilat.  
pakej :. 150 dan 500 ml tiub

#### **FLUID PEMBINAAN SEMULA**

Cecair ini adalah langkah ketiga dalam proses pembinaaan semula kapilari. Keratin kompleks membina semula kawasan-kawasan yang rosak dengan melindungi daripada radikal bebas dan pencemaran. Mencegah keriting halus dan bercabang memberi keindahan kepada mana-mana panjang.  
kaedah **digunakan** : Memohon topeng untuk lembap rambut selepas mengurut panjang. Jangan bilas.  
pakej :. 150 botol ml

#### **MEMBINA SEMULA SERUM**

Ia adalah langkah terakhir kapilari proses pembinaaan semula. Ia menyuburkan dan membaiki rambut keriting dan rosak penghidratan dan elasticizzandoli.  
kaedah **digunakan** :. memohon selepas cecair untuk lembap rambut dan mengedarkan teliti  
pakej :. 75 ml botol